
                                       
Referat fra møde i 

Egtved Udviklingsråd 
 

Dato: 6. december 2022 Mødested: Roberthus 
Tidspunkt: kl. 18  

OBS Julefrokost 

Mødeleder/referent 
Inger/Kirsten 

Deltagere:  
Kirsten, Flemming, Mette, Troels og 
Inger, Henrik, Torben, Thyra, Kirsten 
 

Afbud:  
 

 
Dagsorden: 
 
 
 

1. Nytårskur den 7. januar 
v/Torben 

 
 
 
 
 
 
 

2. Opfølgning vedr. Tinghøj 
 
 

3. Opdatering af 
hjemmesiden 
www.egtved.dk 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

4. Oplevelsescenter ved 
Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

 
 
 
 
 

5. BID  
 
 

 
Referat: 
 
Tove og Lisa deltager – og de spiser med.  
 
1. 
Torben gennemgik programmet for Nytårskuren og de sidste 
løse ender blev klaret. 
Forslag til årets Ildsjæl, årets fighter, årets smil og årets bobler 
blev drøftet og prisvinderne blev besluttet. 
Thyra, Inger, Erik og Torben skriver om vinderne og kontakter 
dem – samt præsenterer dem på dagen. 
Sange: Livstræet og Giv os lyset tilbage 
 
2. 
Intet nyt fra Voksenudvalget.  
 
3.  
Foreningslisten opdateres af Inger og Kirsten. Erik lægger 
rettelserne ind. 
 
hvad har vi af nyt materiale, og hvem gør hvad.  
Kommunikationsgruppen vedr. byvision:  
Frederik: Videoer er i gang sat.  
Materiale fra Vejle Kommune vedr. turist i Egtved, kan brugs til 
hjemmeside.  
Opdatering af foreningsoversigten: Kirsten og Inger. 
OBS – på BID var der en forslag i forhold til en ny hjemmeside.  
 
4. 
42 har indsendt forslag til arkitektkonkurrencen. Styregruppen 
har mødtes 2 gange og der er nu fundet nogle vindere af 
konkurrencen. Afsløring på Roberthus den 20. december kl. 16. 
Alle er velkomne. Der kommer annonce i Egtved Posten.  
I løbet af januar kommer der et offentligt møde. De vindende 
projekter bliver udstillet på Roberthus i januar. 
 
5.  
Møde den 23. november.  
Inger deltog.  



 
 
 
 
 

 
               
 

6. Idrætsforeningen 
 
 
 
 
 

7. Spejderne 
 

 
8. Roberthus, brugergruppe 

v/ Torben 
 
 

9. Vejle Ådal og Fjord 
 

 
10. Sikker skolevej 

 
 
 
 
 

11. Lokalplan nr. 1348 ved 
Hejlskovparken v/ 
Flemming og Inger 

 
 

12. Skovplan for Vejle 
Kommune 

 
 
 
 

 
 

 
 

13. Næste møde 
 
 
 
 

 

Oplæg fra varmeværket vedr. nye fjernvarmeprojekter i Egtved.   
(se opslag på facebooksiden Egtved Udviklingsråd) 
Problemer med butikstyveri og unge mennesker på knallert – 
Tommy Sørensen fra Politiet deltog. Politiet følger op.  
Oplæg vedr. ny hjemmeside for Egtved – aftalt møde i 
kommunikationsgruppen.  
 
6. 

Nyt vedr. Kulturum.  
Running Dinner lørdag den 22. april. 
Sommerfestival afholdes den 16. – 17. juni 
Julefslutning for alle børn i idrætsforeningen afholdes den 14.12. 
 
7. 
Nyt vedr. nyt friluftcenter – obs på muligheden for at søge penge 
fra udviklingspuljen.  
8. 
Der er kommet gang i brætspil hver tirsdag aften. 
 
 
9. 
Afventer svar på vores høringsbrev i forhold til landskabsplanen.  
 
10. 
Opfordring til at grundejerforeningen Hejlskov, Vinkelgård og 
den nye udstykning ved Dulmosevej går sammen om en løsning 
vedr. sikkerskolevej over Søndergade. Skal tages med til 
budgetønske til 2024. Erik og Flemming er på sagen. 
Det sættes på som et fokuspunkt. 
 
11. 
Egtved Udviklingsråd har gjort indsigelse mod lokalplanen.  
Indsigelse er sendt rundt. Ingen tilbagemelding endnu.  
 
 
12. 
Plan over Vejle Kommunes skove har været i høring.  
Inger har indsendt vores høringssvar via Citizenlab. Afventer svar 
på høringsbrev.  

 
Vores høringssvar handler om, bynær offentlig skov tæt på 
Egtved, adgang til MTB spor i nærheden af Egtved og 
sammenhæng mellem grundvandsbeskyttelse og skovområder. 
(grundvandsparker?).  
 
Møde i Egtved Udviklingsråd: 
Mandag den 25. januar kl. 19 
Mandag den 20. februar kl. 19 
 
Rundtur med politikere lørdag den 4. marts kl. 9-12 



 
 
 

14. Eventuelt  
 
 
 
 

Årsmøde tirsdag den 28. marts kl. 19 
 
 
Forslag til tema på årsmødet:  
Hvordan får vi ildsjæle til at gro i Egtved? 
Hvordan skabes et godt partnerskab mellem Egtved og Vejle 
Kommune? 
Forslag om at invitere nogle politikere fx Dan Arnløv m.fl.  
Indholdet på årsmødet punktsættes og besluttes på næste 
møde. 
 
Årets køretur med 3 politikere: De samme som sidste år inviteres 
igen, så man kan have fokus på udviklingen af de 3 viste 
projekter. 
 
Hvem der er på valg punktsættes på næste møde. 
 
VAF har inviteret Inger til at komme med indslag til artikler. Vi 
takker ja til tilbuddet, som fremover skal punktsættes på hvert 
møde. 
 
Der er problemer med at hundeposerne ved indgangen til 
hundeskoven forsvinder. Kirsten og Mia er på sagen. 
 

  

 


